
                                                                                                                             

  
 

Aan de colleges en raden van de Gelderse gemeenten en regio’s 
Leden van VNG Gelderland 
 
 
Beste leden, 
 
Het gebeurt niet vaak dat de voorzitter van VNG Gelderland de leden rechtstreeks aanspreekt door 
middel van een brief. Er is een belangrijke reden dat ik dat nu wel doe. Tijdens de ALV in april zal de 
ledenvergadering gevraagd worden een besluit te nemen over de koers van VNG Gelderland voor de 
komende jaren. Deze koers hebben we beschreven in het bijgevoegde Koersdocument. 
 
In de afgelopen tijd hebben wij als bestuur van jullie provinciale VNG ons beraden op onze taak en rol. 
Kort gezegd: waarom zijn wij er. We hebben dat gedaan op basis van onze eigen opvattingen, maar er 
is ook een aantal sleutelfiguren in Gelderland bevraagd op hun ideeën daarover.  
Dit geheel is verwoord in een Koersdocument waar wij in het bestuur goed over hebben gesproken. 
VNG Gelderland wil in het belang van alle Gelderse gemeenten en regio’s steviger optreden in onze 
relaties met de landelijke VNG en provincie Gelderland.  
We willen een bijdrage leveren aan provinciale en landelijke agendavorming voor thema’s die in onze 
provincie breed spelen. Niet om daarin de rol van gemeenten over te nemen, wél om te bevorderen 
dat het thema en de positie van onze gemeenten daarbij goed voor het voetlicht komen. We zoeken 
daarbij meer overleg en contact met de gemeenten en willen dat vooral doen in regionaal verband. In 
die gesprekken willen we ophalen wat er in de regio leeft en samen met jullie bezien welke rol wij erin 
pakken om dat op de goede agenda te krijgen. En wanneer nodig komen we zelf ook in actie. 
We willen daarbij nadrukkelijk handelen op basis van wat door jullie wordt aangedragen. De 
gespreksrondes zullen we daarom met een zekere regelmaat herhalen, wij vertellen wat we doen en 
gedaan hebben, van jullie horen we waar aandacht voor gevraagd wordt, brengen en halen dus. We 
trekken ook samen met de provincie op in de Gelderland Academie met als doel kennis en 
vaardigheden van de Gelderse bestuurders te delen en te versterken. 
 
Ik ben blij met de stappen die we zetten en ik reken erop dat we zo een goede bijdrage kunnen leveren 
aan de ontwikkeling van onze Gelderse gemeenten en bestuurders. Maar, niets is voor niets. De lijn 
uitgezet in het Koersdocument vraagt om meer inzet vanuit het bureau. Daarom willen we op basis 
van dit Koersdocument ons bureau opnieuw invullen. In de raming zien jullie de kosten daarvan. Het 
gaat om slechts een bescheiden bedrag per inwoner, maar voor onze kleine begroting is het een 
behoorlijke verandering. Daarom stuur ik deze stukken – uiteraard namens het hele bestuur – nu al 
naar jullie toe, zodat jullie in de komende tijd daarover kunnen overleggen en we in de 
ledenvergadering tot besluitvorming kunnen komen. Uiteraard houden we ons aanbevolen voor 
suggesties van jullie kant, ook daarin is het halen en brengen. 
 
Ik reken op een goed gesprek hierover in de ledenvergadering van 23 april a.s. in het historische 
Doesburg. Begin maart zal de uitnodiging verstuurd worden en wordt de inschrijving geopend. 
Uiteraard is het ook na de verkiezingen van 21 maart nog mogelijk om je voor deze dag in te schrijven.  
 



 
 
Ik verwacht jullie allen op de Dag van de Gelderse Gemeenten 2018, naast dit belangrijke voorstel 
hebben we zoals altijd ook weer een actueel thema met inspirerende sprekers en een aantal leuke 
excursies tijdens het middagprogramma.  
 
Tot ziens bij de Dag van de Gelderse Gemeenten op 23 april! 
 
Met vriendelijke groet,  
 
John Berends 
Voorzitter VNG Gelderland 

 


